

明愛屯門馬登基金中學
2022 - 2023 年度 家長通告

敬啟者：

聖誕聯歡會暨便服日

聖誕節將至，為讓學生一同感受普天同慶的節日氣氛，本校將於 12 月 22 日(星期四)舉行聖誕聯歡，當天將會舉辦「聖誕佳音及才藝比賽暨便服日」，是日將有以下特別安排：

時間	活動流程
上午 9:00 – 上午 9:30	班主任節
上午 9:30 – 中午 12:00	聖誕佳音及才藝比賽
中午 12:00 – 下午 1:00	各班慶祝活動
下午 1:00	放學

此外，為支持香港明愛的公益事業，特於聖誕聯歡會當日舉行便服日籌款活動，請鼓勵 貴子弟參加，共襄善舉。有關詳情臚列如下：

參加資格：本校學生捐出不少於港幣十元的善款。

參加辦法：活動當日穿著民族服飾或便服回校，並將不少於港幣十元的善款投入學校入口的捐款箱內。

注意事項：1. 當日乃正常上學日，學生必須嚴格遵守校規，不可化妝。
2. 參加者的衣著打扮必須符合學校的要求。(參閱以下「便服日服飾標準」)
3. 若學生於當日之儀容服飾未能符合校方規條，將會受到紀律處分。
4. 不參加便服日籌款活動的學生須穿整齊冬季校服回校。

便服日服飾標準：

男生：民族服飾，或
上身必須穿著有袖 T-Shirt 或恤衫，下身可穿牛仔褲、運動褲或西褲，波鞋或皮鞋。

女生：民族服飾，或
上身 – 必須穿著有袖 T-Shirt 或恤衫，不得穿著背心或暴露的衣服，如露背、露臍或低胸等。
下身 – 可穿牛仔褲、運動褲、西褲或西裙(必須及膝)，波鞋或皮鞋(不可穿高跟鞋)，不得穿著任何熱褲或短褲。

此致
貴家長

學生事務委員會彭惠卿副校長負責主理

校長

謹啟

袁國明

二零二二年十二月十五日



家長通告第 2223_112 號

〔 回條 〕

敬覆者：

本人已知悉有關「聖誕聯歡會暨便服日」事宜。

此覆
明愛屯門馬登基金中學

中_____班_____號 學生：_____

家長簽署：_____

家長姓名：_____

日期：_____

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2022 - 2023 Parents Notice

15 December 2022

Dear Parents/Guardians,

Christmas Party cum Casual Wear Day

To celebrate the upcoming Christmas and to let our students enjoy the festive season, we are going to organise our annual Christmas Party for all students on 22 December 2022 (Thursday). A singing contest and talent show (CTM's Got Talent) will be held at our school hall. The details are as follows:

Time	Rundown
9:00 a.m. – 9:30 a.m.	Class Teacher Period
9:30 a.m. – 12:00 noon	Christmas Carol and Talent Show
12:00 noon – 1:00 p.m.	Class Christmas Party
1:00 p.m.	Dismissal

Simultaneously, in order to support the charity work of Caritas Hong Kong, our school is organising a Casual Wear Day during the Christmas Party to raise funds. Your donations will be highly appreciated. Please encourage your children to participate in this meaningful event. The details are as follows:

Eligibility	: A donation of at least HK\$10 for every participating student.
Participation method	: Students can wear cultural costume or casual wear, and donate not less than HK\$10 at the school front gate on that day.
Points to note	: <ol style="list-style-type: none"> 1. Casual Wear Day is a normal school day. All students must strictly follow the school rules. No makeup is allowed. 2. All participants' dress must conform to the requirements of the school (please refer to the "Dress Code for Casual Wear Day" below). 3. Students who fail to comply with the above requirements will receive disciplinary punishment. 4. Students who do not join the Casual Wear Day must wear a full set of school winter uniform.

Dress Code for the Casual Wear Day:

- Boys : Cultural costume OR
1. Sleeved T-shirt or shirt;
 2. Jeans, track suit or trousers;
 3. Sports shoes or leather shoes.
- Girls : Cultural costume OR
1. Sleeved blouse or shirt (low-cut or revealing clothing is not allowed);
 2. Jeans, track suit, trousers, knee-length or long skirt/dress (shorts are not allowed).
 3. Sports shoes or leather shoes (high heels are not allowed).

For enquiries, please contact the teachers-in-charge, Ms. PANG Wai Hing (Vice Principal) or Ms. LIU Oi Wun (Catholic and Moral Education Committee).

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal



Parents Notice No.: 2223_112

Reply slip

Dear Sir,

I acknowledge the notice on "Christmas Party cum Casual Wear Day".

Name of Student : _____
 Class and Class no. : _____ ()
 Signature of Parent / Guardian : _____
 Name of Parent / Guardian : _____
 Date : _____